

职业健康安全管理体系认证证书

兹证明

深圳扬兴科技有限公司

注册地址: 深圳市龙华区民治街道北站社区汇德大厦 1 号楼 1901、1904 (在深圳市龙华区观澜街道新澜社区观光路 1301 号银星工业园 1301-26#301 设有经营场所从事生产经营活动)

其职业健康安全管理体系已通过 NOA Certification 的评审,符合

GB/T 45001-2020 idt ISO45001:2018 标准

审核地址:广东省深圳市龙华区民治街道北站社区汇德大厦1号楼 1901、1904(办公地址)

认证范围: 晶振元件(YXC)的研发、生产及销售,电子元器件的销售及相关职业健康安全管理活动

审核地址: 广东省深圳市龙华区观澜街道新澜社区观光路 1301 号银星工业园 1301-26#301 (生产地址)

功能/活动: 生产活动

认证证书编号: NOA2406302

统一社会信用代码: 9144030056424334X5

首次注册日期: 2024年07月02日

监督审核通过标签:



第二次监审 贴标处





认证经理











微信扫描上方二维码, 验 证 证 书 有 效 性 。

证书签发日期: 2024.07.02

注册截止日期: 2027.07.01

本证书由挪亚检测认证集团有限公司提供,获证组织应按照认证认可规则和认证合同规定执行监督审核,并加贴监督审核通过标签,以保持证书有效性。认证证书是否有效应登录本机构网站(www.noagroup.com)查询或微信扫描上方二维码,亦可登陆CNCA网站(www.cnca.gov.cn)查询。

- 挪亚检测认证集团有限公司



OCCUPATIONAL HEALTH & SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

This is to Certify that the OCCUPATIONAL HEALTH & SAFETY MANAGEMENT SYSTEM of

Shenzhen Yangxing Technology Co., Ltd.

Registered Address: Rm1901&1904, 1st Huide Building, North Station Community, Minzhi Subdistrict, Longhua Distict, Shenzhen (An business premise is set for production and operation in Rm 301, No 26 Yinxing Industry Park, Guanguang Rd 1301, Guanlan Subdistrict, Longhua District, Shenzhen)

has been assessed by NOA Certification and found to comply with

GB/T 45001-2020 idt ISO45001:2018

Audit Address:Room 1901, 1904, Building 1, Huide Building, Beizhan Community, Minzhi Street, Longhua District, Shenzhen, Guangdong (Office Address)

For the scope of:R&D, production and sales of crystal oscillator components (YXC), sales of electronic components and related occupational health and safety management activities Audit Address:1301-26#301, Yinxing Industrial Park, No. 1301, Guanguang Road, Xinlan Community, Guanlan Street, Longhua District, Shenzhen, Guangdong (Production Address)

Sub-scope: Production Activities

Certificate Number: NOA2406302

Unified Social Credit Code: 9144030056424334X5

Initial Certification Date: 02 Jul. 2024

Surveillance Audit Pass Label:



Surveillance 2 Audit Pass Label Surveillance 3 Audit Pass Label



Certification Manager







中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C051-M



Please scan the QR code above by WeChat to check certificate validity.

Certificate Issue Date: 02 Jul. 2024

Certificate Expiry Date: 01 Jul. 2027

This certificate is issued by NOA Testing & Certification Group Ltd. The certificate holder shall perform the supervision and audit in accordance with the certification and accreditation rules and the certification contract, and affix a surveillance audit pass label to maintain the validity of certificate. To verify the validity of certificate, please visit our website (www.noagroup.com) or scan the QR code above by WeChat, or visit the CNCA website.(www.cnca.gov.cn).